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Drodzy czytelnicy!
Witamy Was w kolejnym wydaniu naszej gazetki szkolnej. Kolejny rok działa� naszej
gazetki z nowymi dziennikarzami, a co za tym idzie nowymi pomysłami i zapałem do
pracy. Zapraszamy do zapoznania się z aktualnym wydaniem, w kt�rym zamieszczamy
wywiad z panią dyrektor, relacje z Dnia Patrona Szkoły i �lubowania Klas Pierwszych.
Nie zabrakło też stałych rubryk naszej gazetki recenzję film�w i aktualne akcje
Szkolnego Koła Caritas.
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Dziennikarki: Ile lat jest Pani pedagogiem i jak to się stało, że
zdecydowała się Pani kandydowa� na dyrektora naszej szkoły?

Pani Dyrektor: Pedagogiem jestem już 21 lat. Około 5 lat temu m�j
�wczesny dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Kętrzynie
zaproponował mi, abym została jego zastępcą. Zaskoczyła mnie ta
propozycja, ale postanowiłam podją� się tego zadania. W szkole, 
w kt�rej zostałam wicedyrektorem, pracowałam już od około 10 lat.
Nauczyciele pomagali i wspierali mnie przez ten czas. Bardzo dużo
nauczyłam się w tym okresie, sko�czyłam studia podyplomowe       
z zarządzania o�wiatą, szkoliłam się, zdobywałam wiedzę na
kursach i czerpałam z do�wiadcze� swoich koleżanek i koleg�w
dyrektor�w z innych szk�ł. Okres ten był pierwszym krokiem w pra-
cy na stanowisku kierowniczym w szkole.
 
Dziennikarki: Co ma Pani zamiar zmieni� w naszej szkole?

Pani Dyrektor: Oczywi�cie, mam swoją wizję szkoły, kt�rą
przedstawiłam na konkursie na stanowisko dyrektora i powoli
wdrażam ją w życie. Nie są to ogromne rewolucje. Szkoła ma swoją
historię, tradycję, wida� wkład pracy poprzedniej pani dyrektor,
pracujących w niej nauczycieli i pracownik�w. Od wrze�nia udało
się już wdroży� kilka działa�, np. złożyli�my wniosek konkursowy
na doposażanie pracowni technikum analitycznego i czekamy na
rozstrzygnięcie konkursu, zapewnili�my nowe pomoce
dydaktyczne, komputery, remontujemy pomieszczenia szkolne,
złożyli�my wniosek o akredytację na realizację programu
Erasmus  + dla liceum. Pierwszy rok pracy traktuję jako czas, aby
pozna� szkołę, nauczycieli, pracownik�w, rodzic�w, uczni�w.
Jestem pozytywnie zaskoczona dużą kreatywno�cią, ich pomysłami,
inicjatywami. Aby nasza szkoła była dobra, potrzebna jest praca
całej społeczno�ci szkolnej, działania zespołowe wszystkich ich
członk�w. Wierzę, że nasza szkoła będzie się rozwijała i dążyła ku
przyszło�ci.

Pani Dyrektor ze szkolnymi siatkarkami
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Dziennikarki: Co robi dyrektor szkoły i czy trudno by�
dyrektorem szkoły takiej jak nasza? Czy wywiera to na Pani
jaką� presję?

Pani Dyrektor: Dyrektor jest pewnego rodzaju kierownikiem
szkoły, czyli dba o dobre funkcjonowanie i działanie szkoły.
Zakres jego działa� jest ogromny - od administrowania           
i dbania o budynek szkoły, jej doposażenie, poprzez
działalno�� innowacyjną szkoły. Pełni r�wnież nadz�r
pedagogiczny nad nauczycielami, inspiruje, motywuje do
działania, dba o warunki wszechstronnego rozwoju
wszystkich członk�w społeczno�ci szkolnej. Musi r�wnież
zapewni� bezpiecze�stwo uczni�w. Podsumowując, zakres
jego działa� jest ogromny i za tym idzie bardzo duża
odpowiedzialno��. Ale czy wywiera to na mnie presję? My�lę,
że nie. 

Dziennikarki: Czy podczas kształcenia miała Pani w planach
uczy� innego przedmiotu niż matematyka?

Pani Dyrektor: Gdy rozpoczynałam studia z matematyki,
my�lałam, że będzie ona gł�wnym przedmiotem, kt�rego
będę uczyła, ale już po dw�ch latach od zako�czenia studi�w
magisterskich , rozpoczęłam studia podyplomowe z fizyki.   
W czasie kolejnych lat mojej pracy sko�czyłam kolejne dwa
kierunki studi�w.  Jestem nauczycielem, kt�ry może
prowadzi� zajęcia rewalidacyjne dla uczni�w z zespołem
Aspergera. Praca na stanowisku dyrektora wymagała r�wnież
uko�czenia studi�w z zarządzania o�wiatą.
            Kontynuacja wywiadu w kolejnym wydaniu!
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Pani Dyrektor podczas wręczania stypendi�w

Pani Dyrektor podczas uroczysto�ci Rozpoczęcia Roku Szkolnego



     W dniu 17 listopada 2023 roku w naszej szkole odbył się uroczysty apel związany          
z obchodami Dnia Patrona Szkoły, kt�rym jest Maria Curie Skłodowska. To szczeg�lne
wydarzenie, przypadające w miesiącu urodzin wybitnej naukowczyni, stało się okazją do
uczczenia jej dziedzictwa. Podczas apelu uczniowie mieli możliwo�� przypomnienia
sobie najważniejszych fakt�w z życia sławnej Noblistki. Prezentacje przygotowane przez
uczni�w klas 3Tc i 3Td były zar�wno edukacyjne, jak i inspirujące, ukazując wkład Marii
Curie Skłodowskiej w rozw�j nauki. Nie zabrakło r�wnież elementu artystycznego, kt�ry
wzbogacił apel. Uczniowie Alicja Boczulak, Nikola Rogi�ska i Patryk Kustra zapre-
zentowali utwory muzyczne przy akompaniamencie Pana Marka Kułaka. 
   Ich występy dostarczyły nie tylko przyjemno�ci d�więkowej, ale r�wnież wprowadziły
atmosferę szacunku i zadumy. W uroczysto�ci wzięły udział ważne postacie szkoły,         
w tym Pani Dyrektor Barbara Groch i Pani Wicedyrektor Dorota Bazyluk, co dodatkowo
podkre�liło rangę wydarzenia. Na zako�czenie apelu Pani Dyrektor serdecznie
podziękowała organizatorom, czyli uczniom klas 3Tc i 3Td wraz z ich wychowawcami, za
zaangażowanie i trud włożony w przygotowanie uroczysto�ci. Ich starania z pewno�cią
przyczyniły się do godnego uczczenia postaci Marii Curie Skłodowskiej oraz uczyniły
apel niezapomnianym dla wszystkich uczestnik�w.

 Dzie� Patrona Szkoły
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   Dzie� 16 listopada to data, kt�ra zostanie w pamięci najmłodszych uczni�w Zespołu
Szk�l im. Marii Curie Skłodowskiej w Kętrzynie na długi czas. W tym dniu odbyło się
�lubowanie klas pierwszych, kt�re było bardzo uroczystym i ważnym wydarzeniem   
w życiu szkoły.
 W obecno�ci Pani Dyrektor-Barbary Groch, rodzic�w, wychowawc�w i zaproszonych
go�ci, uczniowie na sztandar szkoły wymawiali słowa podniosłej przysięgi. Bardzo
ważnym elementem uroczysto�ci były wzruszające i warto�ciowe przem�wienia Pani
Dyrektor oraz Pana Starosty Michała Kochanowskiego, skierowane do uczni�w. Pani
Barbara Groch wręczyła przedstawicielom klas pierwszych akty �lubowania,             
a Podpułkownik Witold Witkowski wręczył je uczniom klasy przygotowania
mundurowego.
  To był dla nas uczni�w klasy pierwszej  dzie� pełen wraże�, wzbudził on w nas
pełno pozytywnych i niezapomnianych emocji. Jeste�my wdzięczni za możliwo��
nauki w tej szkole i obiecujemy przynosi� jej same sukcesy.
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Uczniowie klas pierwszych podczas recytowania sł�w przysięgi
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"101 Dalmaty�czyk�w" to prawdziwy klasyk, kt�ry na
nowo oczarowuje widz�w w każdym wieku. Film ten,
oparty na powie�ci Dodie Smith, to pełna humoru       
i wzrusze� opowie�� o niezwykłej rodzinie dalma-
ty�czyk�w. Fabuła skupia się na przygodach Pongo     
i Perdity, dw�ch uroczych dalmaty�czyk�w, kt�rych
życie staje na głowie, gdy ich szczenięta zostają
porwane przez okrutną Cruellę De Vil. 
To historia, kt�ra wzmacnia warto�� rodziny,
przyja�ni oraz odwagi w obliczu trudno�ci. Animacja
jest nie tylko kolorowa i pełna energii, ale r�wnież
przemy�lana i bogata w detale. Postacie, zar�wno
ludzi, jak i zwierząt, emanują charakterem, co
sprawia, że film staje się bardziej realistyczny
pomimo kresk�wkowego stylu. Humor filmu jest
uniwersalny, trafiając zar�wno w gusta dzieci, jak 
i dorosłych. Dowcipy i zabawne sytuacje sprawiają, że
"101 Dalmaty�czyk�w" to doskonały wyb�r na
rodzinną rozrywkę. Podsumowując, ten klasyczny film
Disneya wciąż zachwyca swoją uroczą historią,
wspaniałymi postaciami i przekazem, kt�ry jest
r�wnie aktualny dzisiaj, jak w chwili premiery. "101
Dalmaty�czyk�w" to pozycja obowiązkowa dla każdej
rodziny, gotowej na niezapomnianą podr�ż w kre-
sk�wkowy �wiat pełen przyg�d.
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Resident Evil: Witajcie w Raccoon City" to film, kt�ry
przenosi widz�w w mroczny i niebezpieczny �wiat
znanego z kultowej serii gier komputerowych.
Reżyser, oddając hołd pierwowzorowi, stworzył
produkcję, kt�ra z pewno�cią przyciągnie fan�w
horroru i gier survivalowych. Fabuła filmu skupia się
na wydarzeniach w Raccoon City, miejscu
naznaczonym tajemniczym wirusem, kt�ry zamienia
ludzi w krwiożercze istoty. Wprowadzenie do historii
oraz rozwinięcie postaci są solidne, pozwalając na
zanurzenie się w atmosferę niepokoju i zagrożenia.
Film wyr�żnia się r�wnież pod względem wizualnym.
Mroczna estetyka miasta, efekty specjalne oraz
makijaż tworzą realistyczny obraz apokaliptycznego
krajobrazu. Klimatyczna oprawa d�więkowa
doskonale podkre�la napięcie i niepok�j. Jednakże,
dla fan�w serii gier, film może dostarczy� nieco
mieszane wrażenia. Cho� reżyser starał się zachowa�
wierno�� oryginalnej historii, niekt�rzy widzowie
mogą odczu�, że brakuje głębszego rozwinięcia
niekt�rych wątk�w. Warto jednak doceni� odwagę
tw�rc�w w podjęciu wyzwania przeniesienia kultowej
gry na ekran kinowy. Film"Resident Evil: Witajcie        
w Raccoon City" z pewno�cią przypadnie do gustu
miło�nikom gatunku, kt�rzy cenią horror w najczy-
stszej formie i nie boją się mocnych wraże�.

NR 1/23-24 2 Stycznia 2024 r.



Gazetka szkolna

Opracowały:
Oliwia Wasilewicz, Gabriela Wasilewicz

-7-

NR 1/23-24 2 Stycznia 2024 r.

STREFA WOLONTARIATU

        W dniu 26 wrze�nia 2023r. odbyła się akcja wolontariacka Szkolnego Koła Caritas. W naszej
szkole z okazji Europejskiego Dnia Język�w Obcych. Celem całej akcji była konwersacja w języ-
kach obcych nauczanych w szkole : angielskim, niemieckim i rosyjskim. Akcja ta odbyła się        
w formie kiermaszu, na kt�rym były sprzedawane kwiaty doniczkowe na rzecz szkolnego fundu-
szu pomocowego. Kiermasz odbył się od 3-ciej do 7-mej lekcji. W sprzedaży były r�żne rodzaje
kwiat�w doniczkowych m.in:
-kalanchoe
-monstera
-fikus beniaminek
-żywor�dka pierzasta
-kaktus
-grubosz
-geranium
-scindapsus
Podczas kupowania kwiatk�w mogli�my komunikowa� się tylko w języku obcym gł�wnie w języ-
ku angielskim. Wszystkie kwiaty wyglądały pięknie i zachęcająco. 
Podczas kiermaszu udało zebra� się 163,65zł. Pieniądze za zakup kwiat�w zbierały dwie wolo-
ntariuszki SKC z 5 TAC. Cała akcja była bardzo udana i mamy nadzieję, że w naszej szkole będzie
więcej takich charytatywnych wydarze�. Całą akcję zorganizowała Pani Edyta Wąsik, opiekun
SKC
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